## **TOUR NW04 – VANCOUVER AND VICTOTRIA**

# Four Days Tour

### Day 1: Ottawa - Vancouver

Our tour begins with a flight to Vancouver. We meet our local tour guide at the airport who will take us to our hotel. Time permitting, we visit the downtown core and Chinatown.

## Day 2: Vancouver

Today, we spend the day visiting some must-see attractions in Vancouver. Our tour takes us to Stanley Park, Lions' Gate Bridge, the Capilano Salmon Hatchery, the historic Gastown district, Queen Elizabeth Park, and the Capilano Suspension Bridge. This bridge, with over 100 years of history, dangles 230 feet above the rainforest floor and offers a unique way to experience the natural beauty of British Columbia. Here, we also have the opportunity to take part in the exciting Treetops Adventure tour for a reasonable admissions fee.

### Day 3: Vancouver - Victoria - Vancouver

This morning, we take a ferry across the Strait of Georgia to visit Victoria on Vancouver Island. Victoria is the capital of British Columbia, and its Parliament Buildings, Inner Harbour, and Chinatown are all highlights on our tour. While on the island, we also visit Butchart Gardens and Beacon Hill Park, an oasis of natural and landscaped beauty with open vista across the Strait of Juan De Fuca. In the evening, we return to Vancouver by ferry.

# Day 4: Vancouver - Ottawa

Today, we have free time in Canada's Pacific Gateway. Often ranked as one of the world's best cities to live in, Vancouver offers visitors a plethora of things to see and do. Visit the iconic Canada Place, embark on a Sea Safari wildlife tour, or shop the trendy boutiques of South Granville. Two hours prior to our departure time, our local tour guide transfer you to the airport. Have a wonderful trip!

#### Tour Fares:

Type	Quad	Triple	Double	Single	Child
Fare	\$ 539	\$ 589	\$ 669	\$ 1049	\$ 299

The above fares are for information only and subject to change according to seasons.

Fares cover bus travel, tour guide, entrance fees and hotel accommodation.

Fares do not cover meals, service fee for tour guide and driver, your personal travel insurance.

All customers are recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist.

MidEarth Travel reserves the right to cancel or amend the schedule when necessary.



# 温哥華和維多利亞四日遊

# 第一天: 渥太華 - 溫哥華

飛機抵達溫哥華機場後, 由專人接待, 送往酒店休息。

加送溫哥華市內觀光遊 (約三小時): 只限於中午十二時前抵達之團友。首先遊覽溫哥華歷史發源地 唐人街及煤氣鎮. 然後途經建築特出, 具有五帆標誌之卑詩省會議中心. 進入佔地達壹千英畝之士丹利公員, 觀賞員內印第安人之圖騰柱及市中心景色。特別增遊加拿大五帆廣場. 慘觀冬奧聖火盤. 隨後送往酒店休息。

# 第二天: 溫哥華一日遊

上午前往溫哥華市觀光,包括中國城,煤氣鎮,五帆加拿大廣場,冬奧聖火盤和史丹利公園。下午參觀英女皇伊利沙伯紀念公園,橫越獅門大橋前往北溫市,自費遊覽加比蘭奴行人吊橋。參觀當地著名釀酒廠.品嚐加拿大出產的葡萄酒及聞名世界的冰酒.並可購買作為送禮之用。

# 第三天: 温哥华維多利亞一日遊

早餐後乘搭豪華旅遊車開始踏上洛磯山脉之旅。是日沿世界最長的高速公路抵達卑斯省奧根娜根 Okanagan。加拿大冰酒產量是世界之冠,因其獨特清甜口味而成為英女皇國宴的御用餐酒。參觀奧根娜根釀酒區著名釀酒廠時將介紹釀製紅、白及冰酒過程。繼續前往極負盛名的奧根娜根湖,此為印地安神話傳說中的湖怪出沒之地。

# 第四天: 温哥华 - 渥太华

早上可自由探親或往酒店附近的溫哥華著名食府品嚐各式點心及美食。自由活動後往溫哥華國際機場,結束愉快的旅程。此外,如第一天未送半天市內觀光的遊客而閣下的回程航班是下午2:30後,早上可安排參加半天市內觀光,遊罷乘專車送抵溫哥華機場。

### 專費:

	四人房	三人房	二人房	單人房	小童(不占床位)
費用	\$ 539	\$ 589	\$ 669	\$ 1049	\$ 299

费用包括:旅游巴士、酒店及行程所指定的旅游项目入场费。

费用不包括:膳食,司机和导游小费,个人旅游保险。

特別情況下中環旅遊保留取消或更改行程的權力

